
 

 

 

 

 

1 

 

 

OSNOVNA ŠOLA 
LUDVIKA PLIBERŠKA MARIBOR 

 
2000 MARIBOR, Lackova cesta 4 

Telefon: 02/42-12-802 
Faks: 02/42-12-812 

Elektronska pošta: 
tajnistvo-ludvika.mb@guest.arnes.si 

 
 
Datum: 5. 5. 2022 

  
Štev.: 900-1/2022/4 

ZAPISNIK 
5. sestanka Sveta staršev v šolskem letu 2021/2022  

Sestanek je bil v četrtek,  5. 5. 2022, ob 18.00 v učilnici glasbene umetnosti. 
 

Prisotni: Na sestanku je bilo prisotnih 16 predstavnikov Sveta staršev, ravnateljica 
šole Lidija Todorović in pomočnica ravnateljice Vera Kožuh.  
 
Sestanek je vodil predsednik Sveta staršev gospod Aleš Čertalič. 
 
Lista prisotnosti je priloga zapisnika. 
 

Dnevni red: 

Toč. Tema 

1. 
Potrditev dnevnega reda 

2. 
Potrditev zapisnika 4. sestanka Sveta staršev 

3. 
Pregled pripravljenega gradiva nabave učbenikov za leto 2022/2023 

4. 
Poročilo ravnateljice o šolskem skladu, valeti in zaključni ekskurziji 

5. 
Poročilo po oddelkih 

6. 
Razno 

 
 

K 
točki 

Zapisnik  
Opombe 

 Gospod Čertalič je najprej pozdravil prisotne. Obvestil jih je o 
predstavnikih, ki so se opravičili (razvidno na listi prisotnosti). 
 

 

1. Vseh 16 prisotnih predstavnikov Sveta staršev je soglasno javno z 
dvigom rok potrdilo predlagan dnevni red. 
 

 

2. Vsi prisotni predstavniki Sveta staršev so soglasno javno z dvigom rok 
potrdili zapisnik 4. sestanka. Predlog je bil poslan predstavnikom po 
elektronski pošti. 
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3. Gospa Gojčič je predstavila spremembe pri nabavi šolskih potrebščin 
za naslednje šolsko leto po posameznih razredih in predmetih. Nekaj 
predstavnikov je sodelovalo v razpravi o tem, zakaj je pri nekaterih 
predmetih veliko nalog v delovnih zvezkih nerešenih. Mislijo, da so 
nerešeni, ker učitelji pri pouku nalog ne pregledajo. 
Gospa Todorović je poudarila pomembnost reševanja nalog za 
domačo nalogo. Prednost, da imajo učenci delovne zvezke je v tem, 
da jih učenci odnesejo domov in lahko tako kadarkoli pogledajo snov 
za nazaj. Učenci, ki potrebujejo učbenik za biologijo, ga lahko v 
dogovoru z učiteljico odnesejo domov, če jim učbenik v elektronski 
obliki ne odgovarja. Predstavniki predlagajo, da se oblikuje dokument, 
katere učbenike je potrebno nositi k pouku, katere pa lahko učenci 
puščajo doma. Dogovorili smo se, da se učbenika za izbirna predmeta 
MME in ROM izločita. 
16 prisotnih predstavnikov je javno glasovalo o skupni nabavni ceni 
učnih gradiv za šolsko leto 2022/2023.  
Vsi so z dvigom rok glasovali za potrditev.  
Iz tega izhaja sklep: 
»Predstavniki Sveta staršev soglašajo s skupno nabavno ceno učnega 
gradiva za šolsko leto 2022/2023.« 
 

 

4. Gospa Todorović je povedala, da napredujemo z urejanjem učilnice 
na prostem. Zahvalila se je vsem, ki so prispevali sredstva. Upamo, 
da se bo nekaj sredstev pridobilo še iz odstotkov, ki so nam jih 
namenili starši iz dohodnine. 
Gospa Todorović je poročala o načrtu za organizacijo zaključne 
ekskurzije za učence 9. razreda, valete, predaje ključa in dneva 
dejavnosti, ki bo namenjen učenju plesnih elementov za skupinsko 
točko učencev na valeti. Po programu v telovadnici bomo za učence 
pripravili prigrizek v večnamenskem prostoru. »Afterparty« bodo 
organizirali starši skupaj z učenci. 
20. maja bomo imeli skupni športni dan – Ludvik hodi. 
Naslednje leto praznuje naša šola 150 let. 
 

 

5. Predstavniki so poročali: 

• 8. a: brez posebnosti; 

• 2. c: Starše zanima, zakaj je vhod 1 še vedno zaprt za starše. 
Včasih traja, da se otroci oblečejo. Prav je, da lahko dejavnosti 
nemoteno tečejo tudi v času podaljšanega bivanja. Za 
individualne težave naj se starši obrnejo na razredničarko. 

• 4. b: učiteljica se je vrnila iz bolniškega staleža, trenutno teče 
delo brez posebnosti; 

• 9. b: starši pohvalijo učiteljico za dosledno delo z učenci; 

• 7. b: učenci se neprimerno obnašajo do kuharic, želijo si, da se 
vrne gospa Luković; 

• 5. b: predlagajo, da so učenci v času čakanja čim več zunaj; 

• 8. c: zaznavajo slabši učni uspeh pri fiziki in matematiki; 

• 5. c: brez posebnosti; 

• 4. a: pohvalijo učiteljico; 
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• 6. b: pojavljajo se težave, ki so pogoste v tej razvojni stopnji; 

• 6. c: sprijaznili smo se z menjavo učiteljice pri matematiki; 

• 1. a: plavalni tečaj bo konec meseca maja, zobozdravnica je 
trenutno na Ljubljanski cesti, trenutno nikjer ne izvajajo 
preventivnih pregledov, dva učenca sta agresivnejša, potrebno 
je urediti varno okolje za učence, uspeli smo, da se bosta oba 
starša skupaj oglasila v šoli; 

• 1. b: pohvalijo učiteljico; 

• 3. a: brez posebnosti; 

• 7. c: učenci imajo najstniške težave; 

• 3. c: pri NPZ niso bleščeči rezultati, počakajmo z oceno, ker še 
nimamo primerjave z ostalimi šolami; 

• 8. b: višji znesek na položnici za šolo v naravi je zaradi tega, 
ker je v znesek všteta tudi smučarska karta; 

• 9. c: brez posebnosti; 

• 5. a: brez posebnosti. 
 

6. Gospa Todorović je predlagala končni izlet za predstavnike Sveta 
staršev v naslednjem šolskem letu. 
Zadnji sestanek Sveta staršev v tem šolskem letu bo 16. 6. 2022 ob 
17.00. 
Predstavnica predlaga, da v LDN za naslednje šolsko leto načrtujemo 
delavnice na temo spodbujanja kolektivnega sodelovanja med učenci 
in reševanje konfliktov. 
 

 

 Sestanek smo zaključili ob 19.30. 
 

 

Priloge: 

⮚ vabilo na sejo Sveta staršev; 

⮚ lista prisotnih; 
 
Zapisala pomočnica ravnateljice:                             Predsednik Sveta staršev: 
              Vera Kožuh                              Aleš Čertalič 


